To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALDAMAN FOR INVESTMENTS Date: 26-03-2023 01:22:28 PM Subject: General Assembly Meeting	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الضمان للاستثمار التاريخ: 2023-03-202 PM 01:22:28 الموضوع: عقد اجتماع الهيئة العامة العادية
Dear all The Board Of Directors decided in Its Meeting Held On 22-3-2023 to invite the shareholders to the Ordinary General Assembly Meeting (2022) which is subject to the approval of the Companies Control Department Date of the meeting will be notified once The final approval is obtained from the Director General Of companies Control Regards	تحية وبعد قرر مجلس الادارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 2023/3/22 قرر مجلس الادارة في جلسته المنعقدة بتاريخ 2023/3/22 دعوة المساهمين لاجتماع الهيئة العامة (2022)، وهي خاضعة لموافقة دائرة مراقبة الشركات، وسيتم اعلامكم بموعد الاجتماع حال الحصول على الموافقة النهائية من عطوفة مراقب عام الشركات كل الاحترام
22-03-2023	22-03-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Hana Farhan Hourani	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Hana Farhan Hourani